



Representative Office of Japan to the Palestinian Authority

VIP2 Center 3rd Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp

PRESS RELEASE

February 11, 2014

Japan's New Assistance of USD 62 million to the Palestinians

The Government of Japan has decided to extend USD 62 million approximately to the people of Palestine. This contribution is a part of Japan's support for ongoing peace negotiations between the two parties in order to realize a just, lasting and comprehensive peace in the future based on a "two-state solution". In this regard, Japan calls on the Palestinian side to keep on exerting its efforts positively to proceed with ongoing negotiations with Israel.

Japan's new contribution of USD 62.2 million consists of: (30.0 million) for financial support through the World Bank, (16.0 million) support for refugees through UNRWA, (12.6 million) support for infrastructure through UNDP and (3.6 million) through UNICEF.

Japan, as a responsible member of the international community, intends to continue supporting the peace process both politically and economically, including the promotion of the "Corridor for Peace and Prosperity" initiative and the "Conference on Cooperation among East Asian Countries for Palestinian Development (CEAPAD)".

(End)



Representative Office of Japan to the Palestinian Authority

VIP2 Center 3rd Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp

2014/02/11

بيان صحفى

مساعداة جديدة من اليابان للفلسطينيين بقيمة 62 مليون دولار

قررت حكومة اليابان المساهمة بمبلغ 62 مليون دولار للشعب الفلسطيني. تشكل هذه المساهمة واحدة من أشكال دعم اليابان لمفاوضات السلام بين الطرفين من أجل تحقيق سلاما دائما وعادلا وشاملا في المستقبل مبني على مبدأ "حل الدولتين". وفي هذا الصدد، تدعو اليابان الجانب الفلسطيني للاستمرار ببذل جهودهم الايجابية للمضي قدما بالمفاوضات الجارية مع اسرائيل.

تتكون مساهمة اليابان الجديدة البالغ قيمتها 62.2 مليون دولار من: (30 مليون) كدعم مالي من خلال البنك الدولي، (16 مليون) لدعم اللاجئين من خلال الأونروا، (12.6 مليون) لدعم البنى التحتية من خلال برنامج الأمم المتحدة الانمائي و (3.6 مليون) من خلال اليونيسيف.

تعترم اليابان، بوصفها عضوا مسؤولا في المجتمع الدولي، مواصلة دعم عملية السلام سياسيا واقتصاديا، بما في ذلك تعزيزها لمبادرة "ممر السلام والازدهار" و "مؤتمر التعاون بين دول شرق آسيا للتنمية الفلسطينية (CEAPAD)".